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                                                                     Zápisnica  

 

z výjazdového zasadnutia Študentského parlamentu (ŠP) a Žiackej školskej rady 

(ŽŠR) pri Gymnáziu v Považskej Bystrici konaného v dňoch 25.4 2012 do 26.4. 2012 

v priestoroch SMT Milochov. 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program:   

1. Otvorenie 

2. Psychologický výcvik 

3. Diskusia členov ŠP 

4. Záujem študentov o funkciu v ŠP a MŠP 

5. Voľba členov Rady školy z radov študentov 

6. Záver 

 

 

 

K bodu 1: 

 Zasadnutie  otvorila a prítomných členov privítala predsedníčka ŠP a ŽŠR Simona 

Gežová (2.E), prítomných členov oboznámila s programom. 

  

K bodu 2: 

 Členovia ŠP sa zúčastnili psychologického výcviku pod vedením pani psychologičky 

Mgr. Gabriely Gálikovej. Pani psychologička im dávala rôzne aktivity v podobe hier, aby sa 

študenti navzájom ešte lepšie spoznali. 

 

K bodu 3: 

 Hlavnou témou diskusie boli prípravy na Majáles. Študenti si rozdelili úlohy 

a dohadovali sa  na  školskej maske. Prebehlo to bez problémov. 

 Členovia ŠP v diskusií kládli prítomnej pani riaditeľke školy RNDr. Márií Vydrovej 

otázky týkajúce sa riaditeľských testov, absenčných skúšok, tanečného kurzu pre 2.ročník, 

KOŽAZu, materiálneho vybavenia školy : učebnice, notebooky, dataprojektory. 
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  RNDr. Mária Vydrová informovala zúčastnených členov ŠP o ponuke voliteľných 

predmetov pre tretiakov a štvrtákov v školskom roku 2012/2013. Predniesla aj návrh na 

vytvorenie stránky ŠP na internetovej školskej stránke. 

 

K bodu 4: 

 Do konca školského roku  2012 je potrebné nájsť nového podpredsedu ŠP a dvoch 

záujemcov o Mestský študentský parlament (MŠP). Niektorí študenti vyslovili svoj záujem 

o tieto funkcie. 

 

K bodu 5: 

 Členovia Žiackej školskej rady voľbou jednomyseľne potvrdili návrh Simony Gežovej 

za členku Rady školy pri Gymnázium v Považskej Bystrici ( v súlade s platným štatútom 

Žiackej rady pri gymnáziu v Považskej Bystrici ). 

 

K bodu 6: 

 Predsedníčka ŠP a ŽŠR Simona Gežová poďakovala všetkým prítomným členom ŠP 

za účasť a  zasadnutie ŠP ukončila. 

 

 

Zapísala: Simona Gežová 

 

 

 

Simona Gežová, predsedníčka ŠP a ŽŠR        RNDr. Mária Vydrová, riaditeľka školy 

 

 


